
From:  
Sent: Friday, July 1, 2022 1:51 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Новата система 

 

Уважаема госпожа Благова, 

Взех вашият и мейл адрес от сайта на дир бг. 

 

Бих искал да кажа,че новата система не е доизмислена напълно.Говори се,че ще има два 

типа билети 30 и 60. Но така ще пътниците ще губят страшно много време да програмират 

системата на чекиращите устройства за единия или другия тип билети. Да, в повечето 

време тази система може и да работи.Но помислети си какво ще стане в чак пик? Хората 

просто няма да могат да се качат в превозното средство.Представети си ккаво се 

случва.Десетки хора се качват в превозното средство и трябва програмират желания тип 

билет.А сред много от тези хора ще има и възрастни граждани. Да не говорим какво ще се 

получи в метрото.Предполагам,че пътувате с метрото в седем и половина сутринта и 

знаете какви струпвания се получават.Хората просто няма да могат да стигнат навреме за 

работа. 

Моля,помислете за това! 

С уважение: Таня Божикова 
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